
Protokoll fört vid PRO-Öregrund ordinarie styrelsemöte 2021-08-11. 

Plats: Solsidan, Öregrund 

Tid: 13 00 

 

 
Närvarande: Thommy Myhrberg ordförande, Kenneth Söderqvist, Birgitta Sandell, Lisbeth 

Jansson, Kjell Karlsson, Maud Rahm, Lisbeth Eriksson, Inga-Lill Karlsson, Monika 

Andersson, Rolf Johansson, Stina Pettersson. 

 

 

§ 33 Mötets öppnande. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade dagens möte för öppnat. 

 

§ 34 Godkännande av dagordning. 

 Dagordning för dagens möte delades ut. 

Godkändes.  

 

§ 35 Föregående minnesanteckningar. 

 Godkändes. 

 

§ 36 Ekonomi. 

a) Mobiltelefon. 

Beslutades om inköp av föreningsmobil.  

b) Swish. 

Beslutades att PRO´s  mobiltelefon kopplas till swish. 

 

§ 37 Rapporter. 

-Tommy informerade om att han i samverkan med PRO-föreningar i länet skall 

ut på en turné om medlemsvärvning och friskvård. 

Mötet i Öregrund blir den 19/8. Och då deltar även Lisbeth Jansson, Lisbeth 

Eriksson, Birgitta Sandell och Gunilla Myhrberg från Öregrunds PRO. 

-Öregrunds PRO har 362 medlemmar. Fr o m 1/1-20 tom dagens datum 31 nya 

medlemmar. 

 

§ 38 Höstens aktiviteter. 

a) Resor. 

Ingalill informerade om förslag på resor; 

-Viltbord, Eckerölinjen, 10/10-21. 

-Hjalmars Hjulspektakel. Kontrollerar med Desirée. 

-Resa till Uppsala maj-juni 2022. 

-Älgparken Heby. 

-Olika konserter i Gävle. 

- Pernu februari 2022. Kontroller med resebyrå. 

b) Trivselträffar. 

-Första trivselträffen 6/9. Thommy kallar ”Köksgrupperna” till möte.  

Schema skall även göras för en särskild grupp till städning och iordningställande 

av bord och stolar före- och efter trivselträffarna. Kökspersonalen gör smörgåsar 

m m och en särskild grupp gör städning mm. 



Beslutades att anmälan för deltagande till mötet 6/9 skall göras till Lisbeth 

Jansson med sista anmälningsdag 2/9. 

Förslag till pris på lotteriet bl a Företagarpresenkort. Kenneth ansvarar. 

c) Pubkvällar. 

Förslag start 23/9 för alla pensionärer. Thommy kontrollerar med Salar på 

Bryggan.  

 

§ 39 Övriga frågor. 

-Bingotillstånd sökas för nästa år och för fem år framåt, Thommy kontrollerar 

med Riks. 

-Förslag om att anordna kurs i mobilteknik med bl a Swish och bankid. Kjell 

handlägger 

-Paraffinbad startar igen 9/9 torsdagar mellan kl 13-14. Lisbeth E ansvarar. 

-Förslag om olika aktiviteter vid Nationell friluftsdag i september bl a Boule, 

Stadspromenad, Tipsrunda, Padel, laga mat ute. 

 

§ 40 Nästa styrelsesmöte. 

 Tisdagen 7 september kl 15 00. 

 Plats: Solsidan. 

 

§ 41 Mötet avslutades. 

 

 

 Vid anteckningarna:  Justeras: 

 

 

 Stina Pettersson  Tommy Myhrberg 

 

 

  
 


